
 

Protokoll från Styrelsemöte. Norrbottens Läns Stövarklubb. 2020-12-07. 

Telefonmöte. 

Närvarande: Michael Barchéus, Stefan Waara, Kalle Waara, Mikael Lindvall, Stefan Tuvebäck, Ove 

Hedström, Leif Bäckström, Marcus Svedjestrand. 

 

1. Mötet öppnas: Ordföranden hälsar alla välkommen och förklarar mötet öppnat 

 

2. Godkännande av Dagordning: Dagordningen genomgås och mötet beslutar att godkänna 

densamma. 

 

3. Val av mötes sekreterare: Mötet beslutar att välja Stefan Waara till mötessekreterare.  

 

4. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet: Kalle Waara väljs till att 

jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

5. Ekonomiska dagsläget: Kassören redogör över det ekonomiska läget som visar att ekonomin 

är i god ordning och i balans. I dagsläget visar ekonomin på ett plusresultat på 13,234 kr samt 

att det i kassan finns 100.412kr.  

 

6. Sponsorer på hemsidan: Sponsorerna i vår hemsida gås igenom och styrelsen beslutar om att 

ta bort följande sponsorer: Sparbanken Nord, Tracker, Svedea, Fritid och vildmark, Fyrkantens 

el ab, Hills, Nordströms last, Brändö schakt 

 

7. Morjärvs vinterprov: Markus Svedjestrand redogör över förberedelserna inför provet som 

beräknas gå av stapeln den 12–13/12. Styrelsen konstaterar att provet är covid säkrat med 

undantag för transporten till och från provrutan. Styrelsens uppfattning är att provet kan 

genomföras med det förbehållet att hundägare och domare åker till provområdet i varsin bil. 

Styrelsen ger också provledningen mandat att i händelse av alltför skarp före flytta fram 

provet till annat datum. Styrelsen beslutar också att till de domare som provledningen utsett 

skall det utbetalas reseersättning från en pott samt att till de domare som hundägaren anlitat 

ersätts reseersättningen av hundägaren.  

 

8. Estnisk stövare. Information: Michael har varit i kontakt med svenska stövarklubben och de 

har informerat om att den Estniska stövaren skall ingå i SKK vilket innebär att alla prov 

(jaktprov och utställningar) som hunden genomfört är godkända.  

 

 



 

9. Regelkommittén. Gr1: Styrelsen går igenom ett mail inskickat av vår representant i 

regelkommittén Gottne Lindgren. Från mejlet framgår att Gottne vill ha in synpunkter på 

nuvarande drevprovsregler inför stundande regelrevidering.   

• Unghundsklassen: Gottnes förslag är att strama upp Unghundsklassen vad gäller hur 

länge hunden skall vara lös. Styrelsen diskuterar frågan ingående och konstaterar att det i 

regelboken finns motsägelsefulla uppgifter. Det är frågan om sid 25 under punkten 4.3.1 

där det framgår att provdagen är minst 4 timmar men att provet skall avbrytas när ett 1: a 

pris är uppnått. Under punkt 4.4, sid 28 framgår att vid Unghundsklassen skall hunden ha 

provats lös i minst 4 timmar. Styrelsens uppfattning är att det i detta moment behövs ett 

förtydligande. 

• Krav för JCH samt 1: a pris i öppenklass: Gottne lyfter här upp en fråga som Norrbottens 

läns stövarklubb ett flertal gånger motionerat om till Svenska stövarklubben. Frågan 

handlar om dagens krav på ett 2: pris på barmark för att erhålla jaktchampionatet. 

Gottnes förslag är att detta krav skärps till ett 1: pris på barmark 

Gottne tar också uppfrågan om att två godkända RR prov tagen på olika år skall vara 

likvärdig med ett 1: pris ÖKL. Gottnes förslag är att ta bort denna regel.  

Styrelsen ställer sig bakom dessa förslag att ändra barmarkskravet för jaktchampionat till 

ett 1: a pris på barmark samt till att ta bort regeln om att likställa två godkända RR prov 

med ett första pris i ÖKL.  

• Skallpoängen: Gottne fortsätter med att lyfta frågan om skallpoängen där hundar enligt 

dagens regelverk straffas om de har ett entonigt skall med god hörbarhet. Gottnes förslag 

är här att återgå till de gamla reglerna. 

Styrelsen är av samma uppfattning och anser att denna regel bör ändras till att 

överensstämma med de gamla reglerna.   

• Lydnad: Vad gäller momentet lydnad ser inte styrelsen någon anledning till att ändra 

nuvarande regelverk.  

 

10. December manus till stövaren nr1: Med anledning av tidigare beslut att Norrbottens Läns 

Stövarklubb skall skicka in ett manus till tidningen Stövaren har Michael gjort ett manus som 

läses upp och godkänns av styrelsen. 

 

11. Övriga frågor: a) Michael Lindvall informerar om att han bytt jobb vilket innebär att han inte 

har tillgång till samma licens som tidigare. Detta innebär att våra styrelsemöten hädanefter 

måste ske via telefonmöte, Skype o.dyl 

 

b) Jaktprovsresultaten som kommit på hemsidan finns även att hitta på ”hitta stövare” 

 

c) En skrivelse från SKK angående SKKs förtjänsttecken läses upp av ordföranden. Styrelsen 

beslutar, för lång och trogen tjänst, att nominera Leif Bäckström till att motta SKKs 

förtjänsttecken.  

  

12. Mötet avslutas och ordföranden tackar för visat intresse. 

 

 

 



Haparanda 2020-12-14 

 

Stefan Waara. Mötessekreterare 

 

…………………………………………………. 

 

Justeras. 

 

Michael Barchéus. Ordförande  Kalle Waara 

 

…………………………………………….  ……………………………………………… 

 

 

 

      

        

 

 

 

 

 


